
واکنش غول گرجی به پنجمین طلای 
پیاپی جهانی

لاش��ا تالاخادزه ابراز امیدواری کرد در آینده بیشتر 
بتواند باعث خوش��حالی مردم کشورش شود. اعجوبه 
گرجستانی وزنه برداری جهان در حرکت اول خود در 
مس��ابقات قهرمانی جهان ۲۴۷ کیلوگرم را مهار کرد. 
او در حرک��ت دوم ۲۵۷ کیلوگرم را بالای س��ر برد و 
در حرکت س��وم و پایانی مسابقات، پشت وزنه رویایی 
۲۶۷ کیلوگرم ایس��تاد و آن را مهار کرد اما داوران ۲ 
چراغ قرمز به او دادند و تنها داور ایرانی چراغ س��فید 
داد ول��ی در ادامه هی��ات ژوری این وزنه را پذیرفت و 
تالاخادزه توانست رکورد دوضرب جهان را ۲ کیلوگرم 
و رک��ورد مجموع جه��ان را هم ۴ کیلوگرم ارتقا دهد. 
لاش��ا تالاخادزه بعد از کس��ب پنجمین طلای پیاپی 
جهانی خود گفت: این روز را به کل گرجستان و همه 
طرفدارانم تبریک می گویم. از حمایت هایی که از من 
شد بسیار سپاسگزارم. خیلی حس خوبی است که باعث 
شادی هموطنانت شوی و احساس شادی فوق العاده ای 
دارم. من سعی خواهم کرد در آینده شما را حتی بیشتر 
خوشحال کنم. کسب پنجمین قهرمانی در جهان حس 
فوق العاده ای داشت و می خواهم در آینده قهرمانی های 
بیش��تری به دست آورم و بیش��تر باعث شادی مردم 

کشورم شوم. 

مجیدی: می خواهیم ناکامی ۲  سال 
اخیر جام حذفی را جبران کنیم

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: ما امسال تمرکز 
می کنیم تا ناکامی در جام حذفی ۲ سال اخیر را جبران 
کنیم. فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش از دیدار 
استقلال - نود ارومیه در جام حذفی اظهار داشت: ما با 
تیمی بازی داریم که شناخت چندانی از آن نداریم. به 
بازیکنانم گفتم با جدیت در این بازی حاضر می شویم 
و این تیم را دست کم نمی گیریم. سرمربی تیم فوتبال 
اس��تقلال درباره اینکه آیا قرار است از تمام بازیکنان 
تیمش استفاده کند یا خیر، گفت: تصمیم گرفتیم در 
این بازی به چند بازیکن استراحت بدهیم و از نفراتی که 
کمتر بازی کردند استفاده کنیم. در هر صورت مطمئن 
باشید با جدیت وارد زمین می شویم. وی درباره غایبان 
تیمش اظهار داشت: رشید مظاهری در تمرین دیروز 
دچار مصدومیت ش��ده و طبق اعلام پزشکان شرایط 
حضور در این دیدار را ندارد. غفوری هم از ۲ روز دیگر 
کارش را با تیم ش��روع می کند. مجیدی درباره اینکه 
تیمش با چه انگیزه ای در بازی امروز حاضر می ش��ود، 
عنوان کرد: چون در جام حذفی در ۲ سال اخیر موفق 
به کس��ب عنوان قهرمانی نش��دیم، به بازیکنان تیمم 
گفته ام روی این جام حس��اب ویژه ای باز کرده ایم. ما 
امس��ال تمرکز می کنیم ناکامی در جام حذفی ۲ سال 

اخیر را جبران کنیم. 

باشگاه پرسپولیس با وکیل خاطی 
برخورد کرد

باش��گاه پرسپولیس از برخورد با یکی از وکلای خود 
به دلیل انتش��ار استوری خودسرانه درباره پرونده شجاع 

خلیل زاده خبر داد. 
باشگاه پرس��پولیس درباره استوری یکی از وکلای 
خ��ود پس از صحبت های مهدی رس��ول پناه در یکی 
از برنامه ه��ای تلویزیونی بیانیه ای به ش��رح زیر صادر 
کرد: »در پی اظهارات مدیرعامل اس��بق این باش��گاه، 
اش��کان درویشی از وکلا و اعضای حقوقی پرسپولیس 
نس��بت به انتشار ۲ استوری در اینستاگرام اقدام کرد. 
این استوری ها مربوط به دو موضوع حکم صادره برای 
باشگاه گل گهر سیرجان و شکایت از شجاع خلیل زاده 
بود. این در حالی است که اعلام موضع صورت گرفته 
بدون هرگونه هماهنگی با باش��گاه، خودسرانه و خارج 
از مسؤولیت های تعریف شده بود. بر این اساس برخورد 
ج��دی و لازم صورت گرفت. همچنین اس��توری های 
مذکور حذف شد. در این ارتباط باشگاه نیز به موضوع 
رس��یدگی می کند. بار دیگر تاکید می ش��ود هر گونه 
موضع گیری رس��می و دارای اعتبار از س��وی باشگاه 
پرس��پولیس، فقط از طریق سرپرس��ت باشگاه، مدیر 
روابط عمومی و رس��انه های رسمی که معرف حضور 

افکار عمومی است، صورت می گیرد«.

واکنش رسمی نماینده آزمون
به خبر توافق با لیون

وکیل ستاره تیم  ملی کشورمان و عضو باشگاه زنیت 
به خبر توافق موکلش با لیون واکنش نش��ان داد. هفته 
گذشته رسانه های فرانسه و روسیه از توافق نهایی سردار 
آزمون، س��تاره تیم  ملی کشورمان و عضو باشگاه زنیت 
با لیون خبر دادند. طبق گزارش نشریه »اکیپ« فرانسه 
آزم��ون با لیون به توافق نهایی رس��یده و تنها رضایت 
باشگاه روس��ی برای نهایی شدن این انتقال نیاز است. 
گفته می ش��ود مهاجم ایرانی قراردادی ۴/۵ ساله با تیم 
فرانسوی امضا می کند. در همین رابطه سایت »اسپورت 
۲۴« روس��یه سراغ وکیل و نماینده سردار آزمون رفت 
تا از این توافق جویا ش��ود. »آن��دره آ پلگاتی« نماینده 
آزمون در زمینه توافق با لیون گفت: در این مرحله، من 
به هیچ وجه نمی توانم درب��اره این اطلاعات اظهار نظر 
کنم. قرارداد آزمون با زنیت تا تابس��تان پیش رو اعتبار 
دارد ولی باشگاه روسی نمی خواهد بازیکن ایرانی اش را 
به صورت رایگان از دس��ت دهد. به همین خاطر لیون 
 از این فرصت می خواهد استفاده کند و تنها با پرداخت

3 میلیون یورو سردار را شکار کند. 

اخبار

ورزشی

برخی مسؤولان غیرورزش��ی استان کرمان و شهرستان 
سیرجان خواستار شفاف س��ازی درباره اتفاقات رخ داده در 
ماجرای تقلب و جعل اسناد برای بازیکن گابنی تیم فوتبال 
گل گه��ر و برخورد با متخلفان ش��ده اند. ماجرای جنجالی 
بازیکن گابنی گل گهر بویژه گزارش پلیس فتا که وقوع یک 
تخلف کم س��ابقه را مورد تایید قرار داده، تنها به صدور رای 
کمیته انضباطی و نتایج 3 بر صفر در مس��ابقات هفته های 
گذش��ته این باش��گاه ختم نخواهد ش��د. کمیته انضباطی 
فدراس��یون فوتبال نتیجه 3 مسابقه تیم فوتبال گل گهر با 
حضور اریک بایناما را 3 بر صفر به س��ود تیم های استقلال، 
سپاهان و پیکان اعلام کرد اما بر اساس بند آخر حکم این 

کمیته، در گام بعدی تلاش ها برای شناس��ایی عاملان این 
تخلف که مرتکب یک جرم مش��خص شده اند ادامه خواهد 
داش��ت. بر این اس��اس علاوه بر فش��ار انتق��ادات بیرونی، 
همچنین بررسی ابعاد مجرمانه جرم تقلب و جعل اسناد، در 
داخل س��یرجان، وزارت صنایع و حتی خود باشگاه گل گهر 
نیز اعتراضاتی نس��بت به این اقدام داشته اند. گفته می شود 
برخی مس��ؤولان استانی همچنین مدیران مرتبط خواستار 
رسیدگی و بررس��ی دقیق موضوع و شناسایی عاملان ارائه 
نامه غیرواقعی از جانب باشگاه گل گهر به فدراسیون فوتبال 
ش��ده اند و این موضوع پیامدهای سنگینی به همراه خواهد 
داشت. آنچه مسلم است نامه  های باشگاه گل گهر در ارتباط 

با بازیکن گابنی از طریق یکی از نمایندگان این باش��گاه به 
فدراسیون فوتبال ارائه شده و سوال اصلی اینجاست که چه 
کسی نسبت به تهیه و ارسال نامه های جعلی اقدام کرده و 
با کدام یک از مس��ؤولان یا عوامل وابسته به این باشگاه در 
ارتباط بوده اس��ت؟ مطالبه مسؤولان مرتبط و حتی برخی 
اعضای هیات مدیره باش��گاه گل گهر ش��فاف شدن موضوع 
تقلب و شناسایی عوامل این اتفاق است که در صورت وقوع 
هرگونه تخلفی افراد مرتبط با موضوع شناس��ایی شده و با 
آنها برخورد جدی ش��ود. گفته می شود این اتفاقات موجب 
اس��تعفا یا برکناری و در نهایت ایجاد تغییرات گسترده  در 

باشگاه گل گهر خواهند شد.

ادامه از صفحه اول
عوامل نیز با پیشنهادهای جدی برای 
فعالیت در آثار دیگر مواجهند که ممکن است درآمد بیشتری 
در انتظارشان باش��د ولی از آنها محروم می شوند، بویژه در 
شرایط فعلی که فضای رقابتی ایجاد شده به  واسطه افزایش 
تولیدات شبکه نمایش خانگی، درآمد صنوف سینمایی را نیز 
بالا برده و این ماجرا مش��کلات را بیشتر کرده است. رغبت 
برای حضور در کارهای تاریخی کمتر ش��ده و همه اینها به 

خاطر طولانی شدن روند تولید پروژه هاست. 
این در شرایطی است که در برخی کشورهای همسایه در 
مدت زمان کمتری یک پروژه تاریخی به سرانجام می رسد. 
در کش��ور خودمان نیز پروژه های تاریخی ای هستند که در 
زمان کمتری تولید شده اند. فرآیند Low Budget شدن 
س��ریال ها )نه صرفا سریال های تاریخی( از این منظر صرفا 
متوجه بودجه و هزینه س��ریال نمی ش��ود، بلک��ه با اعمال 
تغییراتی در فرآیند تولید این س��ریال ها می ش��ود به شکل 

تازه ای رسید؛ از جمله پیش بردن پروژه ها با چند کارگردان و 
نگارش فیلمنامه مبتنی بر فضاهای موجود اعم از شهرک های 
سینمایی که این مس��اله نیازمند زیرساخت هایی است که 
تلویزیون نمی تواند نسبت به آنها بی توجه باشد. پیش تر در 
گزارش��ی در همین روزنامه تاکید ش��د یکی از چالش های 
همیشگی شهرک های سینمایی عدم تداوم پروژه ها و آسیب 
دیدن و تخریب آنها طی س��الیان بوده است. بر خلاف روند 
اداره ش��هرک های س��ینمایی در برخی کشورها که تجربه 

موفق��ی از منظر س��اخت و تولید آثار نمایش��ی اس��ت، در 
فضای مدیریت فرهنگی- هنری ایران مس��اله شهرک های 
س��ینمایی بخوبی درک نشده اس��ت. یکی دیگر از راه های 
کاهش مدت زمان تولید، طراحی تولید ش��بانه روزی است. 
همچنین می توان به صنعتی س��ازی در سریال های تاریخی 
نی��ز فک��ر کرد ت��ا در نهایت به ش��رایطی رس��ید که برای 
 تماش��ای یک س��ریال تاریخی دیگر لازم نباشد ۶-۵ سال

صبر کنیم. 

افزایش فشار انتقادات از مسؤولان گل گهر

استعفا یا برکناری عاملان

سریال سازی کی صنعتی می شود؟

پیش بینی یک تغییر بزرگ در لیگ قهرمانان آسیا!
خبرنگار عربستانی پیش بینی کرد لیگ قهرمانان آسیا از سال ۲۰۲3 با سبک و سیاق جدیدی برگزار شود. به گزارش ایسنا، لیگ قهرمانان آسیا در ۲ منطقه شرق و غرب به صورت مجزا برگزار می شود به 
طوری که نماینده های شرق و غرب تنها در فینال با هم روبه رو می شوند تا قهرمان مشخص شود. حالا خالد الشنیف اعلام کرده از سال ۲۰۲3 لیگ قهرمانان تغییر می کند به طوری که تیم های شرق و غرب 
از یک چهارم نهایی با هم رو در رو خواهند شد و در این حالت ممکن است ۲ تیم از یک منطقه یا یک کشور به فینال راه پیدا کنند. این خبرنگار عربستانی اعلام کرد بزودی این تغییر مهم اعلام خواهد شد. 

رضا نصیری: سرمربی پرسپولیس تصمیم 
قطعی خود برای جذب دروازه  بان اول این 
تیم را گرفته است. پرسپولیس در پایان هفته دهم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال ایران با کسب ۱۹ امتیاز در رتبه چهارم جدول 
قرار گرفت. قهرمان ۵ دوره متوالی این مسابقات در عملکرد پر 
فراز و نش��یب خود ۵ پیروزی، ۴ تساوی و یک شکست داشته 
تا کادر فنی پرسپولیس بارها تصمیم به ایجاد تغییر در ترکیب 
بگیرد. یحیی گل محمدی، سرمربی سرخپوشان پایتخت برای 
اصلاح ساختار دفاعی این تیم حامد لک را پس از 3 بازی نخست 
نیمکت نشین کرد تا بوژیدار رادوشوویچ در چارچوب دروازه بایستد. 
با این حال دروازه بان کروات سرخپوشان نیز نتوانست در فصل 

جاری کلین شیت کند تا حامد 
لک بار دیگ��ر درون دروازه این 
تیم بایستد. او با بسته نگه داشتن 
دروازه پرس��پولیس در بازی با 
تیم های صنعت نف��ت آبادان، 
نفت مسجد سلیمان و استقلال 
تهران بار دیگر امیدهای کادرفنی 
را برای بازگشت به روزهای اوج 
زن��ده کرد ام��ا دروازه ب��ان اول 

پرسپولیس در تساوی این تیم مقابل هوادار تهران و برد 3 بر یک 
سرخ ها مقابل پیکان تهران با اشتباهات فردی دروازه اش باز شد تا 

سرخ ها در پایان هفته دهم ۸ گل 
خورده داشته باشند. قهر بوژیدار 
رادوشوویچ از پرسپولیس با ترک 
ایران از جانب دروازه بان کروات 
این تیم همراه شد تا حامد لک 
بی هیچ رقیبی در ترکیب اصلی 
پرسپولیس قرار بگیرد و ترسی 
از نیمکت نشینی نداشته باشد. 
حالا گل محمدی تصمیم قطعی 
خود را برای جذب دروازه بان گرفته است. سرمربی پرسپولیس 
تا پایان نیم فصل منتظر بازگشت رادوشوویچ خواهد ماند و در 

صورت��ی ک��ه دروازه بان کروات از ادامه حضور در پرس��پولیس 
امتناع کند، گل محمدی س��راغ یکی از بزرگ ترین خریدهای 
زمستانی خود خواهد رفت. این مربی عملکرد ۲ دروازه بان فوتبال 
ایران که س��ابقه پوشیدن پیراهن تیم  ملی را نیز دارند زیر نظر 
گرفته اس��ت. رشید مظاهری، دروازه بان استقلال تهران و پیام 
نیازمند، سنگربان ملی پوش پورتیموننزه پرتغال جزو گزینه های 
گل محمدی هستند تا پیراهن شماره یک سرخپوشان را بر تن 
کنند. ۲ دروازه بان مدنظر گل محمدی شرایط خوبی در تیم های 
باشگاهی خود ندارند. نیازمند به  ندرت برای پورتیموننزه دروازه بانی 
 می کند و مظاهری نیز هفته هاس��ت جایی در لیست ۱۸ نفره

استقلال ندارد. 

دورخیز پرسپولیس  برای جذب یک دروازه بان بزرگ

مظاهری و نیازمند در تیررس
گزارش

نگاه

  اس�تقلال توانست مقابل سپاهان مدعی به پیروزی برسد. 
شما سابقه پوشیدن پیراهن هر ۲ تیم را دارید؛ بازی چطور بود؟

اعتقاد دارم اصرار و پافشاری محرم نویدکیا روی فوتبال زیبا 
و ارائه بازی هجومی خیلی روی نتیجه گرفتن تیم اس��تقلال 
تأثیر داشت. اگر سپاهان مثل خیلی از تیم های بالانشین بازی 
محتاطانه را در دستور کار قرار می داد و دنبال حداقل امتیاز 
بود، کار برای استقلال سخت می شد اما با توجه به  شناختی 
ک��ه من از محرم دارم، او به بازی هجومی علاقه مند اس��ت و 
مقابل گل گهر هم دیدیم که با این نوع فوتبال شکست سنگینی 
داشت. این مدل فوتبال بازی کردن سپاهان خیلی به استقلال 
کمک کرد تا از فضاهای جناحین و پشت دفاع ها استفاده کند 
و بازی را ببرد. اس��تقلال مقابل قوی ترین تیم با بهترین خط 
حمله با کلین شیت به پیروزی رسید. تداوم این روند می تواند 
استقلال را به آن چیزی که کادر فنی مدنظرش است، برساند. 
  استقلال گل نمی خورد اما به مهاجمان حریف موقعیت های 

زیادی می دهد. 
ایراد دفاع 3 نفره همین اس��ت که به تیم حریف موقعیت 
زی��ادی می دهد. ضمن اینکه اس��تقلال مقابل س��پاهان که 
هجومی تری��ن تیم لیگ اس��ت بازی ک��رد. وینگرهای چپ و 
راس��ت و هافبک های خلاق و تأثیرگذار سپاهان که اصرار به 
دادن پاس ه��ای تودر دارند، باعث می ش��د خط دفاع 3 نفره 
اس��تقلال مورد هجوم قرار بگیرد. با اینکه اس��تقلال فرصت 
زی��ادی به حریفان می دهد اما گل نمی خورد که این خودش 
نکته مثبتی اس��ت. البته این را هم بگویم؛ اینکه بگویم جای 
نگرانی نیست، اشتباه است، چون ممکن است تیمی بتواند از 

ای��ن فضاهای خالی که دفاع 3 نفره به حریفان می دهد، بهره 
کافی را ببرد و دروازه استقلال باز شود. 

  ژس�تد مثل هفت�ه قبل پاس گل داد اما ب�ه عنوان مهاجم 
هنوز گلی به ثمر نرسانده است؛ عملکرد این بازیکن را چطور 

ارزیابی می کنید؟
ژستد را بازیکن تأثیرگذاری می بینم اما همان طور که شما 
گفتی��د، بازیکنی با خصوصیات او باید در امر گلزنی هم مؤثر 
بازی کند. هر چند اعتقاد دارم در برخی صحنه ها بدش��انس 
هم بوده است. ژستد بازیکنی است که در خدمت تیم است و 
مؤثر بازی می کند. با توجه به شرایطی که استقلال دارد، این 
بازیک��ن نیاز دارد تا ۲ هفته متوالی گلزنی کند تا از فش��اری 
که رویش است خلاص و همان مهاجمی شود که هواداران و 

رسانه ها انتظار دارند. 
  بیشتر گل های استقلال را مدافعان این تیم به ثمر رسانده اند، 

این نشانه ضعف خط حمله استقلال است؟
نه! طبیعی است که بازیکنان تأثیرگذار هر تیمی که به فکر 
قهرمانی در لیگ است، در خط حمله توسط حریفان یارگیری 
می شوند و فضا را از آنها می گیرند. به همین دلیل این کار را 
دیگر بازیکنانی که تحت پرس ش��دید حریف نیستند و فشار 
کمتری روی آنهاست، انجام می دهند و به گل هم می رسند. 
این اتفاق به نظر من جای خوش��حالی دارد که اگر مهاجمان 
در گلزن��ی ناکامند، دیگر بازیکنان این کار را به نحو احس��ن 

انجام می دهند. 
  روند تیم مجیدی را چطور می بینید؟ استقلال بعد از چندین 

سال ناکامی، به قهرمانی لیگ خواهد رسید؟

اتفاقی که در حال حاضر در استقلال افتاده، بخش اعظمش 
در مدیریت تیم اس��ت. یعنی آرامش��ی که باشگاه سال ها در 
هیأت  مدیره نداشته، حالا دارد. این اتفاق به تیم خیلی کمک 
می کن��د. ضمن اینکه این فصل دیگر فرهاد مجیدی خودش 
تیم را بسته و مثل ۲ دوره قبل از میانه راه به تیم اضافه نشده 
است. استقلال می تواند امسال هوادارانش را خوشحال کند و 
پس از سال ۹۲ که آخرین قهرمانی تیم در لیگ بود، به این 
مهم برس��د. البته من روی این موضوع پافشاری می کنم که 
اس��تقلال بی اشکال نیست. یعنی با توجه به اینکه تیم خوب 
نتیجه گرفته است اما آن ۵ تساوی متوالی اتفاقی نیست که 
بشود راحت از آن گذشت. اعتقادم این است که استقلال علاوه 
بر اینکه باید تیم مقتدر درون زمین باشد، باید یک تیم مقتدر 
بیرون زمین هم داش��ته باش��د. نفرات ذخیره باید بازیکنانی 
باشند که در قد و قواره بازیکنان اصلی باشند اما چند بازیکن 
تیم در این اندازه ها نیس��تند. امیدوارم باشگاه در نیم فصل با 
جذب نفرات جدید تیمش را کامل کند تا این صدرنشینی را 
حفظ کند. مدیران تیم باید مس��ائل مالی و... را حل کنند و 
آرامش را به کادر فنی انتقال دهند تا تیم درون زمین موفق 

و مقتدر عمل کند. 
  همان طور که می دانید طبق حکم کمیته انضباطی بازی های 
تیم های استقلال، س�پاهان و پیکان مقابل گل گهر سیرجان 

۳-۰ به نفع این آنها شد؛ به نظر شما این رأی عادلانه بود؟
واقعیتش رأی عادلانه نبود اما به هر حال این قانون است. 
یادتان بیاید که سالی که من در سپاهان بودم، رحمان احمدی 
از پرسپولیس به تیم ما آمد و در بازی های آسیایی ۲ اخطاره 

بود.  هیچ کدام از اعضای تیم سپاهان از این موضوع اطلاعی 
نداشتند و احمدی مقابل السد بازی کرد. آن بازی را رفت و 
برگشت بردیم و ما باید به جمع ۸ تیم نهایی می رفتیم، سر 
همین اشتباه، خیلی راحت مسابقه ۰-3 به نفع السد شد. همان 
السد به فینال آسیا هم رفت و قهرمان آسیا شد. هیچ مسؤولی 
از تیم ما و پرسپولیس یا بازیکن محروم نشد و فقط نتیجه را 
۰-3 کردند. شنیده ام می گویند تیم نباید محروم شود و باید 
مس��ؤولش محروم شود. البته من اعتقاد دارم وقتی یک تیم 
خلاف قانون عمل کرده، باش��گاه باید پاسخگو باشد. درست 
اس��ت که چنین رأیی تا به حال نداشتیم اما باید قانون اجرا 
ش��ود. سال گذشته هم تیم پرس��پولیس به دلیل دیر کردن 
س��پاهان برای حضور در اس��تادیوم با رأی کمیته انضباطی 
۰-3 برنده معرفی ش��د. این رأی قانونی اس��ت و حکمش را 
کمیته انضباطی داده است. اصلا این موضوع ربطی به تیم های 
اس��تقلال، سپاهان و پیکان ندارد. امیدوارم برای همه تیم ها 
رأی قانونی بدهند. حتی اگر اس��تقلال، س��پاهان و... خلافی 

انجام دادند، عادلانه رأی دهند. 
  امروز اس�تقلال با تیم لیگ یکی نود ارومیه در رقابت های 
جام حذفی بازی دارد؛ بازی آسانی برای استقلال خواهد بود؟

فک��ر نمی کنم اس��تقلال مقابل نود ارومیه به مش��کل بر 
بخورد. البته نود تیم جوان و خوبی است و هر چند مربی این 
تیم چند روز اس��ت استعفا کرده و کمی حواشی در این تیم 
ایجاد ش��ده است، با این حال استقلال نباید آنها را دست کم 
بگیرد. در مجموع به نظرم اس��تقلال کار سختی برای صعود 

نخواهد داشت.

زهره فلاح زاده: تیم اس�تقلال پس از برد شیرین مقابل 
سپاهان صدرنشین، حالا باید در مرحله یک شانزدهم 
جام حذفی به مصاف تیم لی�گ یکی نود ارومیه برود. 
ای�ن روزها اوضاع بر وفق مراد آبی های پایتخت اس�ت 
و حتی طبق حکم کمیته انضباطی نتیجه تساوی با تیم 
گل گهر سیرجان )به دلیل جعلی بودن مدارک مهاجم 
خارجی( تبدیل به پیروزی ۳-۰ به نفع آنها ش�د. برای 
بررسی شرایط استقلال، »وطن امروز« با حسن اشجاری، 

پیشکسوت این تیم گفت وگو کرد. 

گفت وگوی »وطن امروز« با حسن اشجاری درباره وضعیت این روزهای استقلال

تیم حالا آرامش دارد

یکشنبه ۲8 آذر 1۴۰۰
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